
 

 

 

Medlem af Folketinget Peder Hvelplund (EL) har den 21. oktober 2020 stillet følgende 

spørgsmål nr. S 122 til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares. 

 

Spørgsmål S 122: 

”Vil ministeren oplyse, om regeringen er villig til at nedsætte en synstaskforce bestå-

ende af fagfolk fra synsområdet, der skal udarbejde anbefalinger til en synspakkeind-

sats som led i den kommende sundhedsreform?” 

 

Svar: 

Som det fremgår af den politiske forståelse mellem Socialdemokratiet, Radikale Ven-

stre, SF og EŶhedslisteŶ ”Retfærdig retŶiŶg for DaŶŵark”, vil regeriŶgeŶ iŶvitere til 
forhandlinger om en sundhedsreform. Her vil der indgå overvejelser om at se på, 

hvordan man kan forbedre kvaliteten i sundhedsvæsenet. Forud for en sundhedsre-

form ønsker regeringen en inddragende proces, så personalegrupper og øvrige inte-

ressenter kan drøfte udfordringerne i sundhedsvæsenet og komme med input til løs-

ninger herpå - det kunne også være på synsområdet. 
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